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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Mekkora a rendőrség adósságállománya 2006-ban, s mire számíthatnak a hivatásos
dolgozók az új kormányzati ciklusban?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést
kívánunk benyújtani Petrétei József miniszter úrhoz . A kérdésre írásban várjuk válaszát .

Tisztelt Miniszter Úr!

Az elmúlt hónapokban többször fordultunk a belügyminiszter asszonyhoz írásbeli
kérdésekkel a rendőrségi adósságállomány aktuális mértékét firtatva .

A közvélemény nem rendelkezik pontos információkkal arról, hogy jelenleg mekkora
adósságállománya van a bűnüldöző szerveknek, s hogy kikkel szemben halmozták fel a
kifizetetlen számlákat. Mindezért kérem miniszter urat, hogy adjon részletes tájékoztatást a
rendőrség jelenlegi tartozásairól, adósságállományáról, s arról, hogy az elkövetkező
kormányzati ciklusban mit kíván tenni annak érdekében, hogy a jelentős adósságállomány
visszaszoruljon .

Tisztelt Miniszter úr!

•

	

Kérjük, adjon részletes információt az ORFK, a BRFK és az összes megyei RFK
jelenlegi adósságállományáról!

• Kérjük, adjon tájékoztatást arról, hogy milyen elképzelései vannak a rendőrségi
adósságállomány csökkentésére, s hogy mire számíthatnak a rendészetben dolgozó
tízezrek az elkövetkezendő években!

Budapest, 2006 . június 12 .
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